

Title (en)  
Drinking-glass.

Title (de)  
Trinkglas.

Title (fr)  
Verre à boire.

Publication  
**EP 0140993 A2 19850515 (DE)**

Application  
**EP 83112403 A 19831209**

Priority  
DE 8329185 U 19831010

Abstract (en)

In a drinking glass having a foot part and a stem tapering upwards therefrom which bears a vessel which is open at the top, in order to avoid contamination during correct use, a vessel lid (4) is proposed which may optionally be attached to the stem, to which end at least one clamp (5) detachably encompassing the drinking-glass stem (2) is provided, from which at least one supporting arm (7) extends upwards approximately to the mouth rim of the vessel (3), the vessel lid (4) being articulated on the upper end part of this supporting arm so as to be able to be swung away from the mouth rim of the vessel (3). <IMAGE>

Abstract (de)

Um bei einem Trinkglas mit einem Fußteil und einem davon nach oben abstrebenden Stiel, der ein oben offenes Gefäß trägt, eine Verunreinigung während des bestimmungsgemäßen Gebrauchs zu vermeiden, wird vorgeschlagen, daß ein an dem Stiel wahlweise befestigbarer Gefäßdeckel (4) angeordnet ist, wozu mindestens eine den Trinkglasstiel (2) lösbar umfassende Klammer (5) vorgesehen ist, von der mindestens ein etwa bis zum Mündungsrand des Gefäßes (3) sich erstreckender Tragarm (7) abstrebts, an dessen oberen Endteil der Gefäßdeckel (4) vom Mündungsrand des Gefäßes (3) abklappbar angelenkt ist.

IPC 1-7  
**A47G 19/22**

IPC 8 full level  
**A47G 19/22** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A47G 19/2205** (2013.01)

Cited by  
FR2798273A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE FR IT LI NL

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0140993 A2 19850515; EP 0140993 A3 19860312; DE 8329185 U1 19840105**

DOCDB simple family (application)  
**EP 83112403 A 19831209; DE 8329185 U 19831010**